



大灣區青年就業計劃

歡迎 2021 年至 2023 年獲頒學士或以上學位的香港居民參加！

Hong Kong Residents awarded bachelor's degrees or above from 2021 to 2023 are welcome to join!

計劃特色 Scheme features :



- ✓ 接受在職培訓，增加人生閱歷，擴闊人際網絡，為未來事業發展打好基礎
Enrich yourself with on-the-job training, experience and professional network built in the GBA to lay a strong foundation for your future career
- ✓ 跳出舒適圈，體驗宜居的大灣區生活，探索未來無限可能
Step out of the comfort zone, experience the life in a livable city and explore the infinite possibilities in the future
- ✓ 除基本月薪\$18,000 外，廣東省政府提供每月生活補助，部份企業亦提供員工宿舍或住宿資助
On top of basic salary of \$18,000, Guangdong Provincial Government will grant monthly living allowance. Accommodation/housing allowance will also be provided by individual enterprises
- ✓ 度身訂造內地支援服務¹，由入職前至參與舊生會均與你同行，令你在大灣區工作不孤單
Tailor-made support services¹ provided in the Mainland along the road from rookie to alumni to make sure that you are not alone

計劃詳情及提供的職位空缺 For details on the scheme and job vacancies offered :

請瀏覽 Please visit : www.jobs.gov.hk/gbaves 查詢 Enquiry : 2969 0460 / 2969 0446

大灣區 365 天朝 9 晚 9 無間斷熱線 (由香港工聯會大灣區社會服務社接聽) Hotline from 9am to 9pm every day stands by you (handled by HKFTU Greater Bay Area Social Service) : (8620) 8551 8174

¹ 勞工處已委聘香港工聯會大灣區社會服務社及香港青年聯會，在內地為參加計劃青年提供支援服務。The Labour Department has commissioned HKFTU Greater Bay Area Social Service and Hong Kong United Youth Association to provide support services in the Mainland for young people participating in the scheme.